
Vyjádření k dopisu pana Fryče. 
 
Vážení uživatelé a majitelé garáží klubu G549. 
 
Možná jste v předchozích dnech při návštěvě své garáže nalezli výzvu podepsanou 
panem Fryčem, garáž K3. 
 
Velice nás mrzí, že Vás pan Fryč oslovil tímto způsobem.  
 
K elektrickému rozvodu v areálu.  
 

Rozvod byl vybudován společně s areálem. Počátek výstavby v roce 1968. Dnes se 
již nachází na konci své životnosti.  
Nevyhovuje z hlediska bezpečnosti ani potřebného příkonu na jednu garáž.  
 
Na členské schůzi konané dne 16.4. 2019 byly předloženy dva návrhy k řešení této 
situace.  
 

Návrh I. - nové rozvody připravit pro možnost samostatného připojení každého člena 
k odběru elektrické energie a skříně vybudovat na čelech bloků. 
 

Návrh II. - nové rozvody připravit pro možnost uložení podružných elektroměrů v 
čelech bloků. 
Výsledek hlasování viz Usnesení 6. Schválení návrhu I. 
 
Zároveň bylo schváleno použití dostupných prostředků z Fondu oprav na rekonstrukci 
elektrického rozvodu. Viz Usnesení 5. 
 
Vzhledem k tomu, že od výstavby garáží od roku 1968 až do roku 2016 nebyl založen 
Fond oprav, bylo třeba urychlit dostupnost finančních prostředků schválením 
jednorázového příspěvku ve výši 7.000,- Kč. Viz Usnesení 7.  
 
Současná situace.  
 
Proběhla jednání se společností ČEZ Distribuce.  
 

Dne 28.8. 2020 byla podepsána předsedou SMG Smlouva o uzavření budoucích 
smluv o připojení odběrných elektrických zařízení k distribuční soustavě s ČEZ 
distribuce. 
 

Dne 8.9. 2020 byla uhrazena záloha ve výši 1/2 požadované částky za připojení. 
Informace Zpravodaj č.58/2020, článek 10.    
 
Členská schůze je nejvyšším orgánem klubu G549. Stanovy SMG z.s. Odstavec VI. a 
XI. Schválená usnesení jsou závazná jak pro všechny členy spolku, tak i pro práci 
výboru klubu.  
 
 
Výbor klubu G549 
 


